
„…új kihívást jelent, hogy merre haladjon mezőgazdaságunk.

Meggyőződésem szerint ez az út nem lehet más, mint az elektronika, a

csúcstechnika, a minőség, az ökológia és a jövedelmező gazdálkodás

harmóniájának megteremtése.”

                                                                                       (Győrffy Béla)

A nagy termés nyomában...

Kedves NÉV,

Mehívók, 2014. december 2.i rendezvényeinkre:
Közgyűlésre

Szakmai tanácskozásra

Itt olvasható a VI. Kukorica Termésverseny legújabb Rész-összefoglalója

Tisztelt Tagtársunk,

http://www.magyarkukoricaklub.hu/data/file/2014/11/17/meghivo_kozgy_20140220_3.pdf
http://www.magyarkukoricaklub.hu/data/file/2014/11/18/meghivo_satotajekoztato.pdf
https://onedrive.live.com/redir?resid=2BED2132DA9F1D29!1077&authkey=!AG8S8OCt0Op-Anw&ithint=file,docx


Köszönet mindazoknak, akik már jelezték 

támogatási szándékukat! Senki sem marad 

névtelen, de bizonyára senki sem veszi rossznéven, 

ha most egy valkit kiemelek a támogatók közül és 

külön is megemlítem.

Dr. Gyulavári Oszkár, Egyesületünk legidősebb és 

egyik legaktívabb tagja (ebben az évben 90 éves) 

elküldte hozzánk támogatási szándéknyilatkozatát, 

s nemes gesztusáért azt hiszem, csak a közösen 

kinyilvánított köszönet állítható némi 

ellenszolgáltatásul: Köszönjük!
 

Ezek után ismételten és megerősödött bizalommal 

fordulok Hozzád, s ha még nem érkeztél volna elolvasni 

legutóbbi Tagi Tájékoztatóban írt levelemet, kérlek, most 

szakíts rá időt! 



Nem másról van szó, mint egyik alapvető célkitűzésünk 

és alappillérünk megerősítéséről.

Bizonyára Te is tudod, talán emlékszel is rá, hogy 

amikor 2006.-ban elhatároztuk, hogy a Klub saját 

információ előállításba fog, s elindítja az AGRINFO 

Kísérleti, Tanúsító és Eredményközlő Rendszert, a 

FÜGGETLENSÉGET jelöltük meg legfőbb vezérelvként. 

Hogy ezt biztosítsuk, lérehoztuk a ProZea Alapot abban 

a reményben, hogy az Alap támogatottsága 

folyamatosan bővül, s fedezni fogja a függetlenség 

kiadásait.

A kezdeti lépés sikeres volt, mert a Top20 

Fajtakísérletek elindításához kellő mennyiségű pénz 

gyűlt össze az induláshoz, s a faják forgalomba hozói is 

mellénk álltak bejelentéseikkel.



Programunkat mindegyik fejezetben elindítottuk, s 

bővítettük. Elindítottuk a Kukorica Termésversenyt (

kivételes előnyöket biztosítva versenyzőinknek

) , a Fuzáriumkísérleteket (az aszpergilluszra is kiterjesztve

), színvonalasak a kiadványaink, a gazdatársadalmat 

rendszeresen tájékoztatjuk fontosabb teendőkről, 

rendszeresen szervezünk konferenciákat, sőt, ebben az 

évben már tanulmányutat is szerveztünk az Észak-

Amerikai Egyesült Államokba. 

Reményünk az volt, hogy felkeltjük a gazdák 

érdeklődését tevékenységünk iránt, s ők meghallgatják 

felhívásainkat, meglátják a Klub tevékenységében a 

számukra gazdasági előnyöket nyújtó tevékenység 

fenntartásának értelmét, s vállaják a fenntarthatóság 

áldozatait.



Akkor úgy gondoltuk, a népszerűsítésben, és a 

szükséges alapok előteremésében tagságunktól is kellő 

támogatást kapunk.

Mára kiderült, hogy ez nincs így. Egy kislétszámú 

kitartó és lelkes csapattól eltekintve felhívásaink 

eredménytelennek bizonyulnak. Felmerül a kérdés, 

helyes úton járunk-e, szükség van-e tevékenységünk 

további, támogatottság nélküli erőltetésére. A kérdés 

így is felmerülhet: hagyjuk abba, vagy találjunk más 

utat, más formát?

Megértem, ha az előbbire adtok igenlő választ, mert ez 

a legegyszerűbb! Ha mégis a második mellett 

döntenétek, akkor elképzeléseiteket, javaslataitokat is 

szeretném meghallgatni. (A kérdéseket a legközelebbi 

Közgyűlésen is fel kell tennünk!)



Azonban mindenekelőtt segítségeteket kérem abban, 

hogy működjetek közre az elhatározott és 

tevékenységünknek egyedül értelmet adó függetlenség 

megőrzését biztosító ProZea Alap feltöltésében. Nem 

arra gondolok, hogy bárki erőn felül, csak anyagilag 

járuljon hozzá, mert az sem reális, sem elegendő nem 

lenne. Támogatók, támogatások szerzésében, a 

támogatási szándék felébresztésében, s konkrét 

megnyilváníttatásában kérem erőfeszítéseteket!

Remélem, világosan és érthetően írtam. Nem 

koldulásról van szó, nem vagyunk bajban, egyszerűen 

csak fenn szeretnénk tartani azt, amit eddig 

folytattunk, s fejlődni szeretnénk.

Figyelmeteket ismét megköszönve:

dr. Szieberth Dénes

elnök
 



 

Kiadja: A Magyar Kukorica Klub Egyesület; Felelős szerkesztő: dr. Szieberth Dénes

Facebook
Erre az email címre kérjük, ne válaszoljon!

Ezt a Hírlevelet Ön azért kapta, mert regisztrált a Magyar Kukorica Klub Egyesület 

honlapján, és bejelölte, hogy szeretne hírleveleket kapni.

 

https://www.facebook.com/MagyarKukoricaKlub/

